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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 17 mei 2022  

 

Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Wimar Bolhuis, Troy Douglas, Ron 

Jansen, Edwin Lokkerbol, Kees Mol, Rachid Najib, Soraya Samuels, Elvira Stinissen, 

Bart Volkerijk en Wendy van der Meijs (secretaris).  

Verhinderd: Karen Bosch, Rob van Bokhoven, Nynke Lely-Straatsma, Carola Uilenhoed. 

 

 

1. Opening en welkomstwoord door de voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering met de mededeling dat, op voorstel van het DB, de gemeente 

(Peter van Veen; Jan-Willem Meppelink) niet vertegenwoordigd is. Met het oog op de agenda en de 

interne (huishoudelijke) agendapunten leek het bestuur goed om, mede op verzoek van de leden in de 

laatste vergadering (maart jl) en na een lange periode van video-vergaderen in de corona-periode, 

uitgebreider de tijd te nemen om met de leden van de adviesraad te bepalen welke thema’s belangrijk 

zijn en hoe de opvolging van 4 nieuwe leden het beste vorm kan krijgen.  

Mededelingen. Afgelopen weekend stond er een artikel in de krant over de aanbestedingsprocedure 

rond buurtsportcoaches en Stichting WSDH. Naar aanleiding van deze mededeling ontstaat er een 

gesprek met de leden wat de gevolgen zijn voor aanbestedingen in het sociale domein (specifiek sport). 

Enkele leden doen de suggestie of de adviesraad voor sport hierop actie moet ondernemen. 

Afgesproken wordt om een brief te sturen aan de wethouder waarin de adviesraad haar zorgen 

uitspreekt over de kortlopende aanbestedingstrajecten (jaar) rondom de regeling buurtsportcoaches en 

sportcoördinatoren. Dit heeft namelijk nadelige gevolgen voor de continuïteit van de werkzaamheden, 

kwaliteit van werk en het vertrouwen richting de sportverenigingen. De secretaris pakt dit op en stelt 

een concept-brief op voor het DB op 10 juni. 

 

2. Opvolging leden adviesraad voor sport in 2022  
De voorzitter licht toe dat Elvira en Bart door het bestuur zijn voorgedragen als lid van het DB. Om een 

goede overdracht van kennis te borgen blijft John aan als bestuurslid voor maximaal een jaar. 

Ron, als aankomend voorzitter, licht zijn visie toe welke kant hij op wil met de Adviesraad voor Sport. 

De pijlers die hij schetst zijn: zichtbaarheid van de Adviesraad voor Sport, met name bij de 

verenigingen. De ervaringen die zijn opgedaan met de werkgroep vrijwilligers en verenigingen zijn erg 

positief. Wat hem betreft doet de adviesraad dat vaker. Lobby en politiek. Ron is van mening dat de 

adviesraad voor sport een eigen standpunt mag innemen, ook als dit afwijkt van die van de 

wethouder(s).  Kennisdelen is een thema wat aandacht verdient. Juist de expertise die de leden 

meebrengen, wil Ron vaker centraal stellen bijvoorbeeld door een thema te agenderen waarbij leden 

specifiek zijn betrokken. Tot slot streeft hij naar transparantie in de bestuurscultuur en samenstelling 

van de adviesraad voor sport. 

John bedankt Ron voor zijn toelichting en spreekt zijn dank uit, ook richting Elvira en Bart voor hun 

toezegging om in de komende jaren zich in te willen zetten als bestuurslid van de adviesraad.  

Selectie voorgedragen kandidaten  

Met het afscheid van Catharina, Carola, Lisette en Kees ontstaan vacatures o.a. op de thema’s politiek 

en onderwijs. Het DB stelt 2 x 3 kandidaat-leden voor. De leden worden gevraagd om hun stem 

(anoniem) uit te brengen. 

De vergadering constateert dat er beperkte informatie beschikbaar is over de beoogde kandidaten om 

een goede keuze te maken. Er ontstaat een gesprek over enkele kandidaten. Geconcludeerd wordt dat 

een gesprek vooraf wenselijk is. 

Ron stelt voor om samen met een DB-lid  (Elvira) en Karen (indien verhinderd Edwin) de 3 kandidaten 

persoonlijk te spreken om hun motivatie, betrokkenheid en ‘klik’ te ervaren.  
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Dit geldt voor zowel de kandidaten voor politiek als onderwijs. Het selectieteam presenteert in de 

volgende vergadering van 30 juni hun ervaringen en voorstellen. 

Instemmen vacature tekst 

Voor 2 vacatures (public affairs en zorg/welzijn) wordt een vacature geplaatst. De tekst die voorligt 

wordt doorgesproken. Er zijn enkele opmerkingen. De secretaris noteert deze en past deze aan. 

Het selectieteam die de gesprekken voert: Ron, Elvira, Karen (indien verhinderd Wimar). 

Vacature secretaris 

De voorzitter licht toe dat de vacature is uitgezet bij de gemeente. Na 22 mei komt deze ook online 

extern beschikbaar. John vraagt de leden deze zoveel mogelijk te delen. 

 

3a. Mededelingen/toegezonden stukken/voortgang 
De voorzitter geeft aan dat de onderhandelingen om te komen tot een nieuw Haags stadsbestuur nog 

niet vlot verlopen. De secretaris vult aan dat de brief naar de informateur wordt verzonden, zodra er 

bekend is welke coalitie mogelijk gaat samenwerken. Een concept-brief is via de toegezonden stukken 

onder de aandacht gebracht. 

Het verslag van de adviesraadvergadering van 26 januari 2022 komt aan de orde. Deze is ivm 

tijdgebrek in de laatste vergadering niet aan de orde gekomen. Er zijn geen opmerkingen. Het verslag 

wordt vastgesteld. 

Het verslag van de vergadering van 21 maart 2022 wordt doorgenomen. Geen opmerkingen. Het 

verslag wordt vastgesteld. 

Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van de Toegezonden Stukken 

  

4. Rondvraag 

De voorzitter start de rondvraag.  

Edwin  merkt op dat hij onder de indruk was van de Invictus Games. Een evenement waar Den 

Haag trots op mag zijn. 

Wimar   doet de suggestie om bijvoorbeeld voorzitters van sportverenigingen van specifieke 

takken van sport (voetbal, korfbal, etc) uit te nodigen; dit om de contacten met de 

verenigingen aan te halen. Edwin vult aan dat het ook een idee is om bijvoorbeeld ronde 

tafel gesprekken te organiseren. Vergaderen kan op vele manier. De aansprekende 

alternatieven worden genoteerd voor de 2e helft van dit jaar. 

Catharina  vraagt naar de planning van de dinervergadering. Deze wordt op 30 juni voorgelegd en 

vastgesteld.  

Wendy  licht kort toe wat de belangrijkste bevindingen zijn van het onderzoek waarmee de 

werkgroep vrijwilligers en verenigingen actief mee zijn. De clubs ervaren zeker een 

tekort van vrijwilligers met name in kwaliteit/expertise van instructeurs, trainers, 

bestuursleden. Het merendeel is bekend met de tools van de gemeente om clubs te 

ondersteunen, maar slechts een klein deel maakt er gebruik van, Persoonlijk contact 

blijkt de sleutel om vrijwilligers te activeren, Clubs willen vooral handjes om taken uit te 

voeren, met name taken die extra zijn op het verenigingswerk. Een conceptadvies wordt 

binnenkort met de werkgroep besproken. De bedoeling is om het voor de zomer aan de 

wethouder te presenteren. 

6. Sluiting 
De voorzitter sluit af en dankt iedereen voor zijn aanwezigheid en betrokkenheid. 


